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Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig 

 

 

 

 

Afwezig 

 

Extra aanwezig 

 

1 september 2020 

19.30 uur 

raadszaal 

Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J. van de Beek 

(VVD), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), J. Schrijver (PvdA), J.Th. Kröger (JESS), W.P. Rijnders 

(SP), mevrouw J.A. Toorenent (plv D66), F. Teerink (Duurzaam Schagen), mevrouw H.P. 

Bredewold (Wens4U), L.A.J. Riteco (GroenLinks), G.E.P. Meijer (griffier), mevrouw M. 

Teijema (verslaglegging) 

F.N.J. Jansen (D66) 

 

J. Luten (Noordkop Centraal) 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Toelichting She Knows How raadscommunicatie 

De heer Meijer geeft een toelichting op de voortgangsrapportage en de activiteiten 

waaraan op dit moment gewerkt wordt, zoals het bouwen van de website en een 

animatiefilmpje. Mevrouw Van Deutekom van She Knows How zal bij het volgende 

presidium een toelichting geven. 

 

4. Mededelingen 

Mededelingen voorzitter: 

- Vanaf 17 augustus jl. kan er in beperkte mate weer gebruik worden gemaakt van het 

gemeentehuis om elkaar te ontmoeten. Medewerkers komen hier hooguit 1-2 per 

week, met toestemming van hun leidinggevende. Thuiswerken blijft de standaard. 

Eind september wordt gekeken hoe deze werkwijze bevalt. 

 

Mededelingen griffier: 

- De fractievergaderingen kunnen weer in het gemeentehuis plaatsvinden. Echter zijn 

er beperkte mogelijkheden voor groepen groter dan 4-6 personen. Als het in het 

gemeentehuis niet mogelijk is dan kunnen fracties elders vergaderruimte zoeken. 

Mochten hierdoor problemen ontstaan met het fractiebudget dan dit graag melden 

bij de griffie. 

- Op 2 september wordt er een mail verzonden over het speeddaten met raadsleden 

(op 29 september a.s.), een onderdeel van de cursus politiek actief. 

- Kerstattenties steunfractieleden: na discussie is de conclusie dat de wijze van de  

kerstattenties voor alle steunfractieleden onveranderd blijft. 

 

Mededelingen Rekenkamercommissie: 

 Er zijn geen mededelingen. 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 16 juni 2020 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

6. Openstaande toezeggingen 

- De wijze van behandeling Algemene Beschouwingen wordt geagendeerd voor het 

volgende presidium. 

- Evaluatie vergaderstructuur: op 7 september a.s. is hierover een beeldvormende 

vergadering. 

 

 

Besluitenlijst Presidium 
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7. Lief en Leed 

Personele zaken worden doorgesproken. 

  

8. Opstellen conceptagenda raad d.d. 15 september 2020 

De concept agenda wordt doorgenomen.  

 

Voor het agendapunt “Beëindiging steunfractielidmaatschap” melden de heren Kröger 

en Riteco dat ook bij hun fractie een steunfractielid stopt met de werkzaamheden. Beide 

fractievoorzitters zullen dit per mail nog doorgeven aan de griffie. Het 

raadsvoorstel/besluit zal hierop worden aangepast. 

 

Voor diverse agendapunten zullen vanuit een aantal fracties nog 

moties/amendementen worden aangeleverd. 

 

9. Evaluatie raadsvergadering d.d. 23 juni 2020 en 30 juni 2020, Oordeelsvormende 

vergadering d.d. 25 augustus en 26 augustus 2020 en beeldvormende vergaderingen 

3D’s (22 juni) en Omgevingsvisie (29 juni) 

 Raadsvergadering 23 juni 2020: 

- Een vrij technische vergadering 

- Gesproken is over de behandeling van de Kaderbrief 

- N.a.v. behandeling van de zienswijzen van de Omgevingsdienst is afgesproken dat 

een afvaardiging van de raad in gesprek gaat met een afvaardiging van het 

bestuur/directie van de Omgevingsdienst. De heer Meijer geeft aan dat er een brief 

is verzonden met het voorstel van Schagen. Hij gaat na wat de stand van zaken is. 

 

Raadsvergadering 30 juni 2020: 

Geen op- en/of aanmerkingen. 

 

Oordeelsvormende vergaderingen 25 en 26 augustus 2020: 

- Bij de OV van 25 augustus zijn 2 agendapunten doorgeschoven naar de volgende 

avond. 

- Gesproken is over waar op de agenda de doorgeschoven punten behoren te staan. 

Doorgeschoven agendapunten komen achteraan de agenda van de avond er na.  

- Soms is het lastig om in te schatten of een reactie van een spreker alleen een vraag 

is of tot een discussie leidt. Bij de actieve informatieplicht is de afspraak dat hierover 

geen discussie wordt gevoerd. 

- De live-stream is thuis niet goed te volgen. Het geluid is heel slecht. De heer Meijer 

geeft aan dit al te hebben doorgegeven aan Notubiz, maar zal dit nogmaals aan 

de orde stellen. 

- Nogmaals wordt gevraagd bij Teams te letten op hoe men in beeld komt, de 

achtergrond, goed aan/uitzetten van camera en microfoon. 

 

Beeldvormende vergadering 3D’s 22 juni 2020: 

Deze avond was goed georganiseerd. 

 

Beeldvormende vergadering Omgevingsvisie 29 juni 2020: 

Goede vergadering. 

  

10. Documenten/stukkenstroom m.b.t. de RRN 

Dit agendapunt is geagendeerd door D66 en schuift door naar de volgende 

vergadering. 

 

11. Concept vergaderschema 2021 

 Gekozen wordt voor optie 2 van het vergaderschema. Afgesproken wordt het schema 

uit te breiden tot na de verkiezingen van 2022. 

 

 Wel zal de laatste raad voor het zomerreces verplaatst worden. 

 

12. Vergadersysteem Notubox; hoeveel jaar op de website laten staan? 

 De heer Meijer legt uit dat de organisatie over gaat naar een nieuw bestuurlijk systeem. 

Hij wil in dat kader weten tot hoeveel jaar geleden alle stukken beschikbaar moeten 

blijven op het systeem.  

 

 Diverse fracties geven aan dat er tot jaren geleden wordt terug gezocht. Duidelijk is dat 

alles in ieder geval t/m de vorige coalitieperiode toegankelijk moet zijn. De voorzitter wil 
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weten hoe lang het beeldmateriaal (dus de videotulen) bewaard moet blijven. De griffie 

gaat e.e.a. uitzoeken. 

 

13. Oordeelsvormende vergaderingen in coronatijd 

De heer Meijer geeft een toelichting op het voorstel hoe de Oordeelsvormende 

vergaderingen in de coronatijd gehouden kunnen worden. Digitaal vergaderen kost 

veel tijd, fysiek lastig omdat er dan maar maximaal 2 sprekers per fractie aanwezig 

kunnen zijn. De Oordeelsvormende vergadering zou dan over 3 avonden verdeeld 

gehouden kunnen worden, opgedeeld per portefeuillehouder. Insprekers, pers en 

publiek moeten dan beneden in de hal blijven (wel gebonden aan een maximum 

aantal). 

 

Afgesproken wordt om eerst de raadsvergadering van 15 september a.s. fysiek te 

houden en n.a.v. deze ervaring te besluiten hoe de Oordeelsvormende vergadering 

gehouden gaat worden. 

 

Er zijn nog 2 Rekenkamerrapporten die behandeld moeten worden. Het presidium heeft 

een aantal maanden geleden uitgesproken het rapport m.b.t. het DoeMee onderzoek 

VN-Verdrag Handicap fysiek te willen bespreken. Daarom wordt besloten in ieder geval 1 

avond van Oordeelsvormende vergadering fysiek te houden en deze te reserveren voor 

de behandeling van deze rapporten. Voor het rapport m.b.t. de GGD-en zal er een 

korte presentatie worden gehouden. Voor deze avond zal dan gelden max. 2 

aanwezigen per fractie. 

 

14. Procedure hardheidsclausule 

De heer Kröger legt uit waarom hij dit punt na de Oordeelsvormende vergadering van 

vorige week heeft geagendeerd. Het lijkt hem nuttig om eens gezamenlijk met 

wethouder Beemsterboer en een RO-deskundige in gesprek te gaan over hoe er met de 

hardheidsclausule om moet worden gegaan. 

 

Na discussie blijkt duidelijk dat er verwarring is over de hardheidsclausule. De voorzitter 

stelt vast dat het college de aanvraag behandeld. Als deze past binnen het beleid dan 

is er geen probleem, de vergunning wordt verleend. Als de aanvraag niet past, maar het 

college zou het verzoek toch willen honoreren dan wordt dit middels een raadsvoorstel 

voorgelegd aan de raad. 

Als het college een aanvraag afwijst, dan neemt de raad hiervan kennis door de 

besluitenlijst van het college. Als de raad dan vragen heeft omtrent de afwijzing dan 

kunnen deze aan de portefeuillehouder worden gesteld en kan worden gevraagd 

waarom deze niet in aanmerking komt voor de hardheidsclausule. Het college hoeft de 

raad niet hierover actief te informeren middels een Raadsinformatiememo. 

 

15. Offerteaanvraag Rekenkamercommissie schuldhulpverlening 

Afgesproken wordt dat de fracties uiterlijk 15 september a.s. eventuele aanvullende 

vragen/opmerkingen kenbaar maken bij de griffie. 

 

De heer Rijnders vraagt of er ook interviews worden gehouden met personen die de 

schuldhulpverlening aangaat?  

 

16. Rondvraag 

De heer Riteco wil weten of de gemeente de zwartepieten-discussie voert. 

De voorzitter geeft aan binnenkort in overleg te gaan met het Sinterklaascomité. In dit 

overleg komt zwartepiet aan de orde, maar ook corona. Tevens zal binnenkort 

gesproken worden met de Raad van 11 i.v.m. corona. 

 

De heer Kröger wil n.a.v. de inspraak van mevrouw Schoen bij de Oordeelsvormende 

vergadering van 25 augustus jl. de stand van zaken weten. 

De voorzitter legt uit dat er binnenkort contact is met mevrouw Schoen. 

 

De heer Van de Beek vraagt aandacht voor het slot/kasteel in Warmenhuizen. Dit is 

gesloten vanwege vandalisme. 

De voorzitter geeft aan na te vragen bij de provincie waarom het gesloten is. De 

provincie is hiervoor verantwoordelijk. 
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17.  Sluiting 

 

  

Griffier,                                           De voorzitter, 

 

 

De heer G.E.P. Meijer                       Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 


